
 
Interpellation 
Till social- och omsorgsnämndens ordförande 

Vilket stöd ger Hudiksvalls kommun kriminella som vill lämna sin kriminella 
bana? 

I samband med rapporteringen av SVT Nyheters nyligen genomförda granskning av 

gängkriminaliteten i Sverige riktades det kritik mot de flesta kommuner för att de inte arbetar 

tillräckligt aktivt med avhopparverksamhet från kriminalitet  

Rapporten pekade dock på ett par kommuner som Haninge och Borlänge där socialtjänsten har 

kunskap och vilja att hjälpa avhoppare som vill komma ifrån sitt kriminella liv som mycket väl skulle 

kunna tjäna som goda förebilder.  

Vi kristdemokrater är övertygade om att det finns personer som idag befinner sig i kriminella 

sammanhang men som gärna skulle vilka komma ifrån sitt destruktiva liv om det gavs tillfälle att bryta 

sig loss. Vi är också övertygade om att en sådan stödjande verksamhet inte enbart skulle bespara 

enskilda människor från lidande och personliga tragedier utan även innebära en ekonomisk besparing 

för samhället. Därför anser vi att det är nödvändigt att även Hudiksvalls kommun bedriver en 

utvecklad avhopparverksamhet.  

Mot bakgrund av detta vill vi kristdemokrater ha svar på nedanstående frågor: 

Bedriver Hudiksvalls kommun någon form av avhopparverksamhet i för att stödja personer som vill 

lämna sin kriminella bana och i så fall i vilken omfattning?  

Planerar kommunen att starta avhopparverksamhet i händelse av att sådan verksamhet inte redan 

finns?  

 

 

Lars Österberg 

Kristdemokraterna 


